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Protokoll ordinarie stämm a 2012

Datum 2U2-44-23

Närvarande: Hans Sandberg Ordf.

Ake Andersson Kassör
Tore Nordön Suppleant
Berth Fransson V.Ordf./Sekr.

ca 13 ytterligare medlemmar enligt bif, Lista. (bil.1)

s1
Mötet beslöts vara utlyst i laga ordning

s2
Dagordningen fastställdes

. Med förändring av pkt 14 och 15 iomvänd ordning

$3
Val av ordförande för stämman:

Hans Sandberg

s4
Val av sekreterare för stämman:

Berth Fransson

s5
Val av två justeringsmän, tillika rösträknare för stämman:

Ronald Johansson

Bror Monier

$6
Styrelseberättelse för 20 1 1

Mötesdeltagarna läste under 5 min igenom verksamhetsberättelsen som efter att nedanstående

frågor klargjorts godkändes
. Under "Tillkortakommanden finns ett stycke som belyser problem i samband med att få tillbaka de enligt

stämman felaktigt uttagna arvoden av föregående styrelse.

o Styrelsen beklagade att information inte till fullo framkommit angående åteöetalning, att två av

de tidigare styrelseledamöterna efterföljt åteöetalningskravet och till föreningen betalt erhållet

arvode. Att styrelsen vid styrelsemöte den 11-10-24 beslutade att bilägga krav på återbetalning

(se nedan utdrag ur ifrågavarande protokoll)

6.

Ekonomiska läget
Av de 150 päminnelser som skickats ut harvi erhällit betalning av ungefär 125 varför det nu saknas

mindre än 10 004 kr..

Vär ätgärd att via kronofogdemyndigheten kräva föregäende ordförande pä ålerbetalning av
felaktigt uttagna medel har resulterat i aft han fortsaft vägrar betala.

o Beslutades afti anledning av den tid och kraftsom skulle komma attbehövas aft driva
ärendetvidare, avskriva hela denna fordran.
o lnnehär attvi ocksä äterhetalar belopp inbetalda av övriga två styrelsemedlemmar
lnnebär en total utgift för HIF om 45 119,00 kr inkl. arbetsgivaravgift och skaft
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o I samband med den i berättelsen detaljerade beskrivningen av Gökvägen uppkom frågor om andra

vägavsnitt.

o Hur hanteras problem med dagvatten Kulladalsvägen - mötet informerades om att frågan

kommer upp på möte med Lerums Kommun (LK) den 10.e Maj.

o Hur går det med Hagåsvägen - mötet informerade om att LK inte har för avsikt att ta över vägen

vid kommande fönättning då den inte bedöms som en iordningsställd vä9.

o Hur ser det ut på Morkullevägen - mötet informerades om att den del som ingår i FVF (ca.Tu
delar) har upprustats och är övertagen av LK, resterande del av vägen tillhör inte FVF.

. Fråga angående LK krav på att en summa ca. 1 700 000 kr skall överlämnas vid övertagandet - mötet

informerades om att FVF inte av juridiska skäl kan överlämna kontanta medel om dessa inte är direkt
"öronmärkta" för åtgärder på vägavsnitt som nu tillhör FVF och att frågan genom förhandling med LK

måste få en lösning.

s7
Revisionsberättelse for 20 1 0

Lästes upp av Stig Källberg och godkändes

$8
Fastställande av balansräkning och resultaträkning

Ake gick igenom balans och resultaträkning

Stämman beslutade aft godkänna räkenskaperna.

se
Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens

Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2011.

s10
Redovisning om läget inför kommunens övertagande

Hans redogjorde för styrelsens aktiviteter, återstår förhandling med LK, samt kontakt med

Lantmäteri för att utreda tid och kostnadsram.

Mötet informerade om att LK nu har övertagit mer än 95% av alla vägar och att man där står för

allt underhåll utan kostnad för FVF.

lnför ett slutligt överlämnande måste beslut tas på en extra stämma med redovisning av slutliga
kostnader och därav ev. extra utdebitering av yttedigare avgift.

Bedömning att övertagande kan komma att ta mera tid än förväntat och att det beroende på ev.

förändringar av detaljplaner kan bli svårt att komma i mål under 2012.

s 11

Inkomna ärenden och motioner
lnga motioner från medlemmar har inkommit.

s 12

Granskning av arvodesstatför 2012
Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag.

s 13

Granskning av styrelsens förslag till utgifts och inkomststat för 2012 samt

debiteringslängd
Stämman beslutade att anta styrelsens förslag

s14
Val av ordförande

Stämman valde Hans Sandberg till ordförande för 2012
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s15
Val av styrelse

Berth Fransson Sekreterare omval 2 år
Ake Andersson Kassör kvarstår 1 år
Tore Norden Suppleant omval 2 år.

$ 16

Val av revisorer
Stig Kjellberg omval2 år
Johan Gregersson valdes på föregående stämma pä2är
Lisbeth Gabrielsson omvaldes som revisorsuppleant 1 år

s17
Val av valberedning

Stämman omvalde Björg Medin och Bertil Lindquist 1 år

Fråga angående gångväg "Stubbelia" mellan Kulladalsvägen och Hagåsvägen, här finns problem

med dagvatten, sgrelsen tar upp frågan med LK och återkommer med besked efter den 10 Maj.

Fråga angående gångväg Kråkmossevägen till Berghultsvägen, har blivit åtgärdad, varför inte

"Stubbelia"? Vid slutet av gångvägen mot Berghultsvägen saknas stålbygel som, en potentiell

trafikfara som bör åtgärdas.

$ 1e

Bestämmande om tid och plats för protokolljustering

Protokollet skalljusteras den 7.e Maj klockan 19.00 på Nyponvägen 63

s20
Bestämmande om tid och plats för protokollets tillgängtighållande för medlemmarna

Protokollet anslås senast 2Aff45-1 4;

Floda Bibliotek (anslagstavlan)

På "Kom ln i Kommunalhuset Lerum

samt kommer att finnas med alla bilagor på FVF hemsida.

Ordförande tackade medlemmarna för visat intresse och avslutade mötet.

$ 18

Ovriga frågor
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Justerat 2011-05-07
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Stämmans ordförande
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Ronald Johansspn{
Justerinosman i- .t!

i-i';':i r. s ;i:ii www.klubben.selfl odavaqforeninq {::-*;:*l fl oda.vagforening@gmail.cont



Närvarolista Stämm a 2412-04-23

Namn

Floda Vägförening

Adress
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